
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 9. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 4
Mener ministeren, at det er hensigtsmæssigt, at kravene til indenrigsfærgefart i Danmark 
tager udgangspunkt i international lovgivning og i mindre udstrækning i de konkrete 
sejllads- og sikkerhedsmæssige behov, som der så efterfølgende kan søges dispensation 
for? Det har eksempelvis været fremme, at selv mindre færger skal opfylde høje krav til 
f.eks. toiletfaciliteter trods korte overgange?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Susie Jessen
formand
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